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Internetconsultatie betreffend mogelijk afromen pluimveerechten

Geacht college;

Wij zijn absoluut tegen het afromen van pluimveerechten. 
Wij hebben veel geïnvesteerd in vernieuwende huisvesting en de daarbij behorende rechten om de 
dieren op een diervriendelijke manier te mogen huisvesten. 
De aangedragen reden dat mogelijk het fosfaat plafond zou kunnen worden overschreden lijkt ons niet 
reëel. Immers het overgrote deel van de (overigens waardevolle) pluimveemest komt niet op de 
Nederlandse akkers terecht, maar wordt geëxporteerd of energie uit opgewekt.
Dat er steeds minder plaatsingsruimte is komt volgens ons door scherpere(lees: lagere) 
bemestingsnormen en het omturnen van (veelal goede) landbouwgrond tot natuur, woonwijken, 
industrieterreinen en infrastructuur. 
Deze redenen mogen niet leiden tot afromen van dieraantallen.
Het uit de markt halen (als dat al nodig zou moeten zijn) mag UITSLUITEND gedaan worden tegen 
een marktconforme vergoeding.

Hoogachtend;
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